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Zwracam sig zuprzejm4 pro5b4 o informacj g dotycz4cqmozliwosci aniany lokalizacji

pojemnik6w metalowych na odziel uzywanq, zlokalizowanych na skrzy2owaniu

ul. Jask6tczej i ul. Bluszczowej. Zdeterrninowani mieszkancy juz od ponad 2 lat interweniujq

w tej sprawie i niestety do tej pory nie udalo sig uzyskad pomocy ze stony wNadz Miasta.

Dzikie skladowiska Smieci wok6l zniszczonych i mato estetycznych pojemnik6w to zjawisko

charakterystycme w przestrzeni miejskiej. Czgsto przewr6cone, otoczone Smieciami

i wysypan4 zawartoSciq, zalegajqc4 przez dfugi czas, aZ do momentu interwencji

odpowiednich slu2b.

W zwiqzku zpowyaszym zwracam sig do ParnPrerydentaz pytaniem czy dzialania

podmiotu zavadzajacego pojemnikami do zbi6rki tekstyli6w, s4 regulowane odpowiednim

zapisem obowiq.zuj4cym na terenie naszego miasta. Ponadto, cry z t)4utu zajgcia pasa

drogowego dr6g publicznych lub umowy dzierinwy miejsc pod pojemniki, sQ wrloszone

oplaty pnlezpodmiot prowadz4cy zbi6rkg uzywanej odzieiry. Wczedniejsze omaczeriazlogo

PCK stanowily gwarancje niesienia pomocy dla os6b potrzebuj4cych, natomiast w chwili

obecnej, stan pojemnik6w, dzikie wysypiska tworzone wok6l nich budz4 w4tpliwoSci

i zdecydowany sprzeciw mieszkanc6w, dbaj4cych o najblizsze otoczenie wok6l swoich

posesji.

W imieniu mieszkaric6w zwracam sig z uprzejm4 proSb4 o usunigcie pojemnik6w

znajduj4cych sig przy skrzyhowaniu ulic Jask6lczej i Bluszczowej.
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